

Early ON Participants,

Please note: The Eastern Ontario Health Unit requires for us to manage both our EarlyON Team Members and participating families for in-person EarlyON location.

Indoor singing will again not be permitted and reduced in-person capacities are expected until February 21, 2022 based on current [Province of Ontario](#) updates.

As a result of decreasing our capacity numbers for in-person locations, **our EarlyON Child and Family Centres have agreed to limit all families to 1 Pre-registered EarlyON Drop-In sessions per week.**

You will be permitted to register for an additional session the day after attending your original weekly session in the event there are spaces available.

****NEW** The screener that all participants will need to complete to attend will now be the school provincial screener. See link:**

<https://covid-19.ontario.ca/school-screening/>

Details below to follow instructions.

Complete a COVID-19 Screen Before You Come

We encourage families to self-screen all adults and children for COVID-19 symptoms before coming to any EarlyON location. Adults who will be participating at the EarlyON are encouraged to complete the pre-screen as a “**visitor**” and to pre-screen for children as a “**parent/guardian on behalf of a child**” when completing the screen. Please note: only parents or legal guardians can complete the screen. [Ministry of Education COVID-19 screen](#)

When arriving at the EarlyON location, please show the EarlyON team member that you have completed your self-screen by showing them the completed screen checkmark (screenshot, print out, or saved email of your results) for each individual pre-registered to attend. Our staff will confirm that the screening was done on the day of your visit to EarlyON.

Please note: At some EarlyON locations, you may be required to complete your in-person COVID-19 screening at the door if you are not able to provide proof that you have completed a pre-visit [Ministry of Education COVID-19 screen](#) on the day of your visit for each individual attending the EarlyON..

If your family is unable to successfully pass the active, in-person COVID-19 screening, you will not be permitted entry into the EarlyON program or location. Please visit <https://covid-19.ontario.ca/school-screening/> to learn more about the questions that we ask as part of our COVID-19 screening.

Illness

As we are now within cold and flu season, anyone who is sick or has any symptoms of any contagious illness, whether or not they are COVID related, should stay home and seek an assessment from their health care provider if needed. Please only return to the EarlyON program once you are 24-hour symptom-free and/or you have an alternate diagnosis from a Health Care Provider that indicates that the symptoms are unrelated to a contagious illness.

Children who are too ill to play, attend childcare, or attend school are too ill to come to the EarlyON Child and Family Centres.

If you or your child become ill or exhibit symptoms of contagious illness while attending EarlyON, we will ask your family to end your visit early and return only after 24-hours of being symptom-free. If symptoms are COVID-19 related, we will work together to determine the next steps for your family, our team, and the other families attending the EarlyON.

Cleaning and Infection Control Guidelines

Our EarlyON Child and Family Centre team members follow rigorous cleaning and sanitizing guidelines before, during, and after your visit to the EarlyON. If you have questions about our cleaning or sanitizing practices, please ask us by emailing oeycornwall@giag.ca

Nutrition

Currently, we can only accommodate snack time for 1 family per table. Only once the table has been disinfected will another family be able to sit for snack.

We continue to encourage families to breastfeed anytime, anywhere, at any EarlyON Child and Family Centre in SD&G.

Registration Steps for In-Person Programming

Step 1: Go to www.giaq.ca

Step 2: Pre-Register for Programs

- Select Early ON registration
- Click an available program and complete the required information
- Register the number of children you plan to attend the program with you and indicate their ages.
- **NOTE:** As part of our guidelines, families must choose one in-person session per week.
- Each adult must be included in the registration. ****NEW Multiple adults wishing to sit together with a child must reside in the same household as each other.**

Step 3: Confirmation email

- Once registration has closed, our EarlyON team will ensure that you are only registered to attend at one in-person indoor EarlyON session.
- Once registration has been confirmed by our EarlyON Admin Team, an email will be sent for confirmation. Please ensure that your contact information in your registration is correct.
- Only the adults who are listed on the registration will be permitted entry.
- **NOTE:** Registration closes at 9:00AM the day of programming

Making Changes or Cancelling your Registered Session

If you are no longer able to attend your registered program or you would like to make an adjustment to the number of children you have registered, please make these changes by emailing oeycornwall@giaq.ca To change or cancel your registration you can also call 613-930-9211 ext.226

Participants du programme On y va

Veillez noter : Le Bureau de santé de l'est de l'Ontario nous demande de gérer à la fois les membres de notre équipe ON y va et les familles participantes au programme ON y va en personne.

Chanter en personne ne sera à nouveau pas autorisé. Le nombre de participants en personne sera réduits jusqu'au 21 février 2022 en fonction des mises à jour actuelles de la province de l'Ontario.

En raison de la diminution de nos capacités pour les emplacements en personne, **nos centres ON y va pour l'enfant et la famille sont convenu de limiter toutes les familles à 1 sessions enregistrées par semaine.**

Vous serez autorisé de vous inscrire à une session supplémentaire le jour suivant votre participation à votre session hebdomadaire initiale dans le cas où il y aurait des places disponibles.

**** NOUVEAU Le dépistage que tous les participants devront remplir pour y assister sera maintenant le dépistage provincial du système scolaire.**

<https://covid-19.ontario.ca/depistage-pour-les-ecoles/>

Détails ci-dessous pour suivre les instructions.

Remplissez un dépistage COVID-19 avant de venir au centre.

Nous encourageons les familles à effectuer un auto-dépistage de tous les adultes et enfants pour détecter les symptômes de la COVID-19 avant de se rendre dans n'importe quel établissement ON y va. Les adultes qui participeront à ON y va sont encouragés à remplir la présélection en tant que « visiteur » et à présélectionner les enfants en tant que « parent/tuteur au nom d'un enfant » lorsqu'ils remplissent la présélection. Remarque : seuls les parents ou les tuteurs légaux peuvent remplir l'écran COVID-19 du ministère de l'Éducation.

Lorsque vous arrivez à l'emplacement d'ON y va, veuillez montrer au membre de l'équipe que vous avez terminé votre auto-écran en lui montrant la coche d'écran complété (capture d'écran, impression ou courriel enregistré de vos résultats) pour chaque personne inscrite pour y assister. Notre personnel confirmera que le dépistage a été effectué le jour de votre visite à ON y va.

Veillez noter : Dans certains établissements ON y va, vous devrez peut-être effectuer votre dépistage COVID-19 en personne à la porte si vous n'êtes pas en mesure de fournir la preuve que vous avez effectué un dépistage COVID-19 du ministère de l'Éducation avant la visite sur le jour de votre visite pour chaque personne participant au programme On y va.

Détails ci-dessous pour suivre les instructions.

Si votre famille n'est pas en mesure de réussir le dépistage actif de la COVID-19 en personne, vous ne serez pas autorisé à entrer dans le programme ou l'emplacement On y va. Veuillez visiter <https://covid-19.ontario.ca/school-screening/> pour en savoir plus sur les questions que nous posons dans le cadre de notre dépistage COVID-19.

Maladie

Comme nous sommes maintenant dans la saison du rhume et de la grippe, toute personne malade ou présentant des symptômes d'une maladie contagieuse, qu'elle soit ou non liée au COVID, doit rester à la maison et demander une évaluation à son fournisseur de soins de santé si nécessaire. Seulement retourner au programme ON y va qu'une fois que vous n'aurez plus de symptômes pendant 24 heures et/ou que vous aurez reçu un autre diagnostic d'un fournisseur de soins de santé indiquant que les symptômes ne sont pas liés à une maladie contagieuse.

Les enfants qui sont trop malades pour jouer, aller à la garderie ou aller à l'école sont trop malades pour venir aux centres ON y va pour l'enfant et la famille.

Si vous ou votre enfant tombez malade ou présentez des symptômes de maladie contagieuse pendant votre participation au programme On y va, nous demanderons à votre famille de mettre fin à votre visite plus tôt et de ne revenir qu'après 24 heures sans symptômes. Si les symptômes sont liés à la COVID-19, nous travaillerons ensemble pour déterminer les prochaines étapes pour votre famille, notre équipe et les autres familles participant au programme.

Directives de santé et sécurité

Les membres de notre équipe suivent des directives rigoureuses de nettoyage et de désinfection avant, pendant et après votre visite a On y va. Si vous avez des questions sur nos pratiques de nettoyage ou de désinfection, veuillez-nous les poser en envoyant un courriel à oeycornwall@giag.ca

Nutrition

Actuellement, nous ne pouvons accueillir qu'une (1) famille par table pour le goûter. Ce n'est qu'une fois la table est désinfectée qu'une autre famille pourra s'asseoir pour le goûter.

Nous continuons d'encourager les familles à allaiter n'importe quand, n'importe où, dans n'importe quel centre ON y va pour l'enfant et la famille de SD&G.

Étapes d'inscription pour la programmation en personne

Étape 1 : suivre le site www.giaq.ca

Étape 2 : Inscription aux programmes

- Sélectionnez l'enregistrement ON y va
- Cliquez sur un programme disponible et remplissez les informations requises
- Enregistrez le nombre d'enfants que vous prévoyez d'assister au programme avec vous et indiquez leur âge.
- REMARQUE : Dans le cadre de nos directives, les familles doivent choisir 1 séance en personne par semaine.
- Chaque adulte doit être inclus dans l'inscription. ****NOUVEAU Si plus d'un adulte souhaite assister avec un enfant, ils doivent résider dans le même foyer.**

Étape 3 : Courriel de confirmation

- Une fois l'inscription terminée, notre équipe On y va s'assurera que vous êtes inscrit qu'à une seule séance d'ON y va en personne.
- Une fois l'inscription confirmée par notre équipe d'administration, un courriel sera envoyé pour confirmation. Veuillez-vous assurer que votre information inscrite dans votre inscription est valide.
- Seuls les adultes inscrits seront autorisés d'entrer.
- REMARQUE : les inscriptions se terminent à 9 h 00 le jour de la programmation.

Faire des modifications ou annuler votre inscription

Si vous n'êtes plus en mesure d'assister à votre programme enregistré ou si vous souhaitez modifier le nombre d'enfants que vous avez inscrits, veuillez apporter ces modifications en envoyant un courriel à oeycornwall@giaq.ca. Pour modifier ou annuler votre inscription, vous pouvez également appeler le 613 -930-9211 poste 226